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Spodnje Podravje • Pred jesenskimi lokalnimi volitvami 2014 

Mnogi neodloceni, Ie eden je rekel jasni NE 
LetoinJe leto, pravzaprav bolj Jesen bo spat voillno obarvana; na vrstI bodo namree lokalne In evropske volRYe. In eeprav Ie do tiMe prave volllne 
kampanJe se kar nekaj mesecev, smo zupane spodnjepodravsklh obcln ze povpraSaIl, all bodo ponovno kandldlrall all ne. 

VeCina med njimi je bila 
minule dni se .diplomatsko< 
neodloeena, nekaj pa jih je ze 
vedelo povedati, da bodo po
novno kandidirali, Ie eden se 
je odlocil, da se v boj za zupan
ski stolcek ne bo vee spustil. 
Zanimivo je tudi to, da je ve-

. lika veCina sedanjih zupanov 
na eelu obCine najmanj dva ali 
tri mandate, rekorder ima za 
seboj ze pet mandatov, stirje 
zupani pa po stiri mandate. 

Milan Gabrovec 
(Markovcl) -
neodloeen 

Zupan obCine Markovci 
Milan Gabrovec: ,Ali born na 
naslednjih volitvah kandi
diral, se nisem popolnoma 
prepriean, ceprav ntislim, da 
sma v mandatu, ki se izteka. 
kljub nenehncmu in nerazu
mnemu nasprotovanju sestih 
clanov obCinskega sveta izve
dli veliko projektov, ki imajo 
sirok druzbeni pomen. Iz tega 
lahko skleparoo, da bi bilo 
mogoee storiti Se mnogo vec_ 
Za najvecji uspeh si stejem iz
gradnjo novega devetoddelc
nega vrtca, zelo pomembne 
pa so tudi stevilne druge pri- · 
dobitve. Storili smo res veliko, 
moja ponovna kandidatura za 
zupana obCine Markovci pa 
bo odvisna od podpore, ki jo 
izralajo obcanke in obeani 
pri neposredoih in posredoih 
sreeanjih z mano.< . 

Anton Leskovar 
{Kidrieevo)':' da 
I __ 

zrio narediti veliko na vseh po
drocjih jayne infrastrukture, 
glavni poudarek steviloih pro
jektov pa je predvsem kakovo
stno preiivljanja prostegacasa 
in druzenja naSih obeanov. 
Se posebej ponosen sem na 
dobro sodelovanje ObCine z 
gospodarstvom y nasi obeini, 
s katerim skupaj sledimo viziji 
vzpostavitve regijskega centra 
za sporlni turizem v KidriCe
vern. Prepriean sem, da lahko 
z zaeetim ·delom nadaljujemo 
skupajjn tako poskrbimo, da 
bodo vsi naSi obCani s pono
som povedali, da pribajajo iz 
obeine Kidrieevo.< 

Stefan Celan {MO 
ptun - neodloeen 
I j .. .. ~. I 

Hajdinski zupan Stanislav 
Glaiar, ki je svoj prvi Zupan
ski mandat dobi!leta 2010, bo 
najverjetneje kandidiral tudi 
na zupanskih volitvah 2014. 
"Obstaja velika verjetnost, da 
born naslednje leto ponovno 
kandidiral. Predvsem zaradi 
tega; ker zelim koneati inve
sticije, ki so se zacele izvajati 
oziroma so -potrjene s skJepi 
o sofmanciranju iz drlavnih 
in evropskih virov (kanaliza
cija, komasacija, energetska 
sanacija sole in drugo), uspe
sno opravljenega in na osnovi 
strokovoih argumentov uskla
jenega dela obCinskega sveta, -
vaSkih odborov in obcinske 
uprave ter izjemno pOzitivoih 
odzivov na opravljeno delo in 
dogajanja v naSi lokalni sku
pnosti od obeanov kot tudi 

. zunaj naSih obeinskih meja,' 
dodatno pojasnjuje svojo naj
verjetnejso ponovno kandida
turo drugi Zupan obCine Haj
dina Stanislav Glaiar. 

Franci Krepia 
(Svetl Andrai 
v Siovenskih 
goricah) -
neodloeen 

Do zupanskih volitev 2014 
je manj kot.eno leto. Govoric 
o tern, kdo naj bi bili potenci
alni kandidati za novega ptu~ . 
skega Zupana, je veliko. Novih 
imen, takSnih, ki jih javnost ne 
bi poznala iz preteklosti, ni. 
Ptujski zupan Stefan telan, ki 
je prvi zupanski mandat dobil 
leta 2002, zatem pa se dva, v 
tem trenutku priznava, se ni 
sprejel dokonene odloeitve 0 

ponovni kandidaturi. "Vse bo 
odvisno od tega, ali bo v naSi 
obcini se vedno prevladova! 
povezovalni duh. Ce born 
uspel najti takSen politiCni 
konsenz, kot smo ga irneli v 
vseh dosedanjih mandatih, 
potem bi bilo mozrto; da se 
born za kandidaturo ponovno 
odloeil. Ce pa bOOo prevlada
Ii ozki kapitalski in egoisti1'ni 
interesi, se naSemu mestu 
slabo piSe. Pri takih zgodbah 
pa ne bi zelel sodelovati," je 
povedal. 

Zupan obein·e Sveti Andrai 
Franci Krepsa priznava, da 
se 0 kandidaturi za zup:mske 
volitve 2014 v tern tr"nutku Se 
ni odlocil oziroma 0 njej se ni 
temeljito prentislil. Kot pravi, 
bo za to Se Cas, ker volitve ne 
glede na to, da so blizu, so v 
bistvu se zelo dalee, zato se 
mu zdi, da je 0 tern se prezgo
daj razmisljati_ Tekoee delo ga 
tako zaposluje, da se tudi ni 
bilo easa za resen premislek. 

Stanislav Glaiar 
(Hajdina) - da 

JoieKokot 
(Gorisnica) - da 
I 

,OdloCil sem se, da bom 
ponovno kandidiral za Zu
pana obeine Kidrieevo. Ker 
verjamem, da sem s svojim 
triletnim delom dokazal, da je 
z razpoloZljivimi sredstvi mo-

Zupan obeine Gorisnica 
Joze Kokot je napovedal, da 
se bo na letosnjih lokalnih vo
litvah potegova! za eetrti Zu
panski manda!. ,Zelim koneati 
vse nedokoneane investicije_ 
Najveeja med temi je gradnja 
kanalizacije. Sicer pa imaroo 
v naertu tudi gradnjo poslov
no-stanovanjskega objekta in 
sportnega parka .• 

Rajko Janzekovlc 
(Dornava) - da 

Rajko ]anzekovie, zupan . 
obeine Dornava se je odloeil, 
da bo na volitvah poskusil se 
v tretje pridobiti zaupanje 
volivk in volivcev . • Bom kan
didiral. To pa iz razloga, ker 
klimo izvesti nekatere za 
obcino kljuene projekte, med 
katerimi sta gradnja vrtca se 
v tej finaneni perspektivi in 
gradnja sportno-rekreacijsko
turistienega centra v novi fi
naneni perspektivi.. 

Alojz Kaucic 
(Juriinci) -
neodloeen 

bomo naredili anketo. Ko 
bomo videli, kaj bo pokazal 
rezultat, bomo sprejeli odloCi
tev,< je dejal Zupan Sok. 

Jurij Borko 
(SredlsCe 
ob Dravi)
neodloeen 

Zupan obeine Sredisce ob 
Dravi Jurij Borko pravi, da 0 

odloCitvi, ali naj vnovie kan
didira, se ni razmiSljal . • Zaradi 
obilice dela in pomembnih 
zadev v obCini odkrito pove
dano 0 tern Se sploh nisem 
razntisljal. 0 tern bom se goto
vo temeljito razmislil, ampak 
ko pride cas za to. Ko se born 
odloeil, boste izvedeli,< je v 
odgovoru na naSe vpraSanje 
zapisal srediski Zupan Jurij 
Borko, ki je na eelu obeine od 
njene ustanovitvc, tore; dva 
mandata. 

Mirko CVetko 
(Sviti Tomaz) - da 
flL""4IW ' 

Zupan obeine Jursinci Alojz 
Kaucie 0 vnovicni kandidaturi -
se ni odloeen. Kot je dejal, bo 
odloeitev odvisna od marsiee
sa .. KauCie je na celu obeine 
]ursinci od njene ustanovitve, 
to je od leta 1994 oziroma pet 
mandatov. 

Alojz Sok (Ormoz) 
- neodloeen 

odloci!, ker sc mi zdi potreb
no uresniCiti se nekatere pro
jekte. Moja odgovornost je, da 
to, kar smo obeanom obljubi
Ii, tudi izpolnimo. Med projek
ti, ki smo si jih zacrtali za pri
hodnje obdobje, sta gradnja 
centra za dnevno varstvo sta· 
fostnikov ter odkup zemljise 
in ureditev obrtne cone. Z 
obrtno cono bi dali priloznost 
podjetnistvu in OOpiranju no
vih delovnih mes!. Moja zelja 
je, da bi v obCini Sveti Tomai 
zagotovili med 20 in 30 delov
nih mest Treba bo poskrbeti 
tudi za nadaljevanje gradnje 
komunalne infrastrukture, za 
modernizacijo cest, v nacrtu 
je celostna ureditev sredisca 
obcine, za katero bomo priee
Ii pripravljati projektno doku
mentacijo.« 

Vladimir Vindis 
(Destrnlk) -
neodloeen 

Zupan obCine Ormoz Alojz 
Sok 0 kandidaturi za tretji Zu
panski mandat Se ni odlocen. 
Kot je pojasnil, bo odloeitev 
odvisna od tega, kaj bo poka
zalo javno mnenje .• Najprej 

Vnovie se bo za zaupanje 
volivk in volivcev potegoval 
Zupan obCine Sveti Tomai 
Mirko Cvetko, ki obCino vodi 
dva mandata, od njene ustano
vitvc .• Za kandidaturo sem se 

VindiS bo jeseni zakljueil 
prvi, skrajsan( mandat zupa
novanja. 0 ponovni kandida
turi se ni povsem prepriean. 
.Kar se tiee moje kandidature 
za naslednje volilno obdobje 
2014-2018, se nti zdi, da je se 
veliko preuranjeno kar koli 
reei. 0 OOlocitvi born raznti
sljal na podlagi rezultatov tega 
skrajsanega mandata, ki pa je 
uspden in se kazejo rezulta
ti na vseh podrocjih mojega 
druzbenega dela ob pomoCi 
svetnikov Liste za ·Urban in 
SDS ter kar prenovljene gar
niture obeinske uprave in 
sprejema takega dela s strani 
veeine obCartk in obeanov 
obeine Destrnik.< Kot prizna
va, razmislja 0 rezultatih dela 
in nalogab, ki jih zeli koneati 
in Se narediti . • V mojem skra~ 
sanem mandatu, po dolgi in 
edini dobi zupaDovanja moje
ga predhodnika, pa bi bilo od 
mene tudi malo strahopetno 
in neodgovorno do volivcev, 
da zastavljenih naeinov dela 
ne bi nadaljeval, kot sem oblju-· 
bi!, da z mana prihaja novi 
veter,- Se dodaja .• OdloCiti se 
za nov mandat ni odloeitev zu
pana kar tja v en dan, pac pa 
je trezen prentislek, posebno 
pri meni, ki mi je yes mandat 
vecina v obCinskem svetu, ki 
je v lasti opozicije, onemogo-
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cala normalno delo in me pri
siljevala v odlocitve, ki imajo 
sum kaznivih dejanj. To mi je 
jemalo veliko energije in mi 
nalagalo dodatno delo, stem 
pa mi je jemalo dragocen eas 
za tekoco delo in nacrtovanja 
za naprej. Seveda pa so na dru
gi Slrani obljube in priCakova
nja volivcev, ki so odiocili, da 
mora z mano na Destrnik priti 
novi veter in novi eas. Tehta
nje med tema dvema skra~ 
nostma bo dalo mojo pravo
runo koneno odlocitev, zato 
bo glavno vlogo kot vedno pri 
meni odigral trezen premi
slek in volja do dela ter skoraj 
prevelika trma, da naredim 
se kaj vee za naSe obeane in 
dokalom, da je moina delati 
z Ijudmi brez referenc veeno
sti in virtualnih obljub. Casi 
so zahtevni, zato pa moramo 
50 veliko bolj stopiti skupaj in 
tisto, kar imamo, obrniti tako, 
da da najvecji iztriek. Seveda 
pa bodo imeli na mojo odlo
citev 50 posebej vpliv oheani, 
moja povezovalna ekipa Usta 
za Urban in SDS ter seveda 
druzina.( 

Marko Mauclc 
(Podlehnik) -
neodloeen 

prispevati k razvoju obeine, 
vsaj v tolikSni meri kot doslej, 
ee mi bodo volivke in volivci 
ponovno izkazali zaupanje. 
Ne bi rad, da se razvoj obeine 
Cirkulane zaradi katerega koli 
razloga zaustavi. Mislim, da je 
moj prispevek k temu razvoju 
velik, kar sem v preteklih letih 
dokazal, imam 50 veliko idej, 
ki bi jih rad uresnicil: Razlogi 
so torej preprosti, vse to pa 
potrjujejo tudi uspcini izve
deni projekti in razvoj, ki je 
bil dosefen v letih sarnostojne . 
obeine Cirkulane. Imam veli
ko podporo Ijudi in dodobra 
poznam delo, skratka velika 
veeina Ijudi mi zaupa, zato jih 
nimam pravice razocarati.« 

AlojzBenko 
(Trnovska vas)
neodloeen 

lupa.n Maucii', ki zaldjueuje 
svoj drugi mandaI, 0 vnovii'ni 
kandidaturi Ie ni razmilljal .• O 
kandidaturi se se nisem odio
Cil, niti razmilljal se nisem kaj 
veliko 0 tern, saj je se nekoliko 
prehitro. Ce se born odloCil za 
ponovno kandidaturo, born 
moral pred tern dobiti soglas- . 
je delodajalca, predvsem pa 
soglasje svoje druiine, za ka
tero bi pomenilo v primeru 
izvolitve, da bo ponovno brez 
mOla in oceta naslednja stiri 
leta.« 

.0 ponovni kandidaturi si
cer razmilljam, vendar pa se 
nisem povsem odloeen. Od-
10Citev bo padla predvidoma 
spomladi, ta pa bo odvisna 
od vee faktorjev. Februarja 
born namree' izpolnil pogoje 
za odhod v pokoj, takrat born 
temeljito premislil, ali born 
ponovno kandidiral za fupa
na n.se obeine .• Benko jeseni 
zaldjueuje drugi mandaI. 

Anton Butolen 
(Zetale) -
neodloCen 

Janez Jurgec 
(Cirkulane) - da .. 

Zetalski fupan Anton Bu
tolen po stirih mandatih iu
panovanja 50 ni odlocen; ali 
bo ponovno kandidiral. .Ali 
born kandidiral za · iupana 

'obeine letale v letu 2014, 50 
ne vern, v tern treflutku je na
mree Se prevee drugega dela, 
predvsem z zadnjinti projekti 
za crpanj~ evropskib sredstev 
v prihodnjih dveh letih, zato 
nimam casa, pa tudi ne vidim 
smisla ukvarjati se z vpra!anji, 

Thdi fupan Janez Jurgec ki bodo aktualna sele priho
v letosnjem letu zaldjueuje dnjo jesen. Odloeitev bo pray 
drugi fupanski mandaI, in kot gotovo odvisna od mojega 
je dejal, se letos podaja v po- tedanjega statusa v sluibi', od 
novni boj za iupanski stoleek. poloiaja obcin in od odnosa 
.Za fupana v letu 2014 born drfave in javnosti do manjsih 
kandidiral. Zelim se naprej obein.' 
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Friderik Braclc 
(Videm) - da 

Po treh mandatih . fupano
vanja se videmski fupan Se 
ne namerava posloviti, z ar
gumentom, da loli nadaljevati 
razvoj obcine.Motiv za nadal~ 
njo kandidaturo mu, po njego
vih besedah, daje dosedanje 
delo. 

Darinka Fakin 
(Majiperk) - da 
I , 

Fakinovi se letosnjo jesen 
izteka tretji mandat, najverje
tneje pa bo za fupansko me
sto ponovno kandidirala, saj v 

.' obeini Majsperk vidi Se veliko 
mOlnosti in priloznosti za fa

. zvoj. 

Miran Yuk (Zavrc) . 
- neodloeen 

Komentar zavr!kega iupa
na na vpraSanja 0 morebitni 
ponovni kandidaturi je bil, 
da je za odlocitev Se prehitro 
in da je oziroma bo odlocitev 
odvisna od vec faktorjev. Si
cer pa je Vuk zupan ie eetrti 
mandaI. 

Ivan Zagar 
(Slovenska 
Bistrica) -
neodloeen 

• Do volitev je skorajda Se 
enG leto, tako da sem trenu
tno povsem osredotocen na 
delo,. pa je povedal bistriski 
zupan Ivan Zagar, ki je sicer 
obCino vodil Ze stiri mandate 
z vmesnimi prekinitvami. 

kandldatura za iteyllo ! 

ime in priimek obclna zupanalzupanjo mandatoy i 

Y letu 2014 doslej . 
Alojz Kaucic Jursinci neodlocen pet mandatov 
Miran Vuk Zavrc neodlocen stirje mandati 
Franci Krepsa Sveti Andraz neodloeen stirje mandati 

v SI. goricah 
Anton Butolen Zetale neodloeen stirje mandati 
Ivan Zagar Slovenska neodlocen stirje mandati 

Bistrica 
~tefan telan Ptuj neodloeen tri mandate 
JQZe Kokot .G~oilil8 . da mj. lTi~ndali . , 

Frlderik BriIeiC Videm':" d8 . 1rIj8 mlmdatf ,,' 
DarlnJsa Fakin Majil)8t1l - - cia - Irije mandatl 

Rail\o 4~~ovi¢ . ·OQrnaYa " . da dva ff@ndata .. ',; 
Alojz Benko Tmovska vas neodloeen dva mandata 
Alojz Sok Ormoz neodlocen dva mandata 
Jurij Borko Sredisce ob neodlocen dva mandata 

Dravi 
MirkoCy~o -Svelir~ " de - IIl1,/lmll~ 
Janez JIJrgec . -Clrku~·- da . 'd,,~ man\!lata 
Marko Maucic Podlehnik neodloeen dva mandata 
Alojz Gortenko Makola ne dYa mandata 
Stanislav Kovacic Poljeane neodlocen dva mandata 
Stanisiav Gla!ar .,,' Hajd)1'I8 '" d!i . - en [l1B,lJdaf 

. ,Anl0ft LeskoYar .' Kid~ve da . . ' . en ITilll'\Qat 

Milan Gabrovec Markovci neodloeen en mandat 
Vladimir Vindis Destmik neodlocen pol mandata 
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Alojz Goreenko 
(Makole) - ne 

-

,Na zupanskib volitvah na

VIr: upanl OOCln SpodnJega n.ourav. 

Stanislav Kovacic 
(Poljeane) -
neodloeen 

slednje leto ne born kandidi- .s. ne vern, je moj odgovor . 
ral, ker sta bila dva mandata Zdi se mi preuranjeno 0 tern 
dovolj,' je bi! v odgovoru na razmisljati, kaj Sele govoriti,. 
naSe vpraSanje kratek makol- je povedal Stanislav KovaCie, 
ski zupan, ki se mu sicer letos ki vodi obcino Poljeane drugi 
izteka drugi mandaI. mandat 

Patrlcl}a Kovaiec, Molea ZemlJarlc, 
M¥la Gomllc, Mo}ca VtIC In Martin Ozmec 


